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Obecni według załączonej listy obecności - załączniki nr 1, 2 do protokołu.  
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy, Pan Stanisław Malczyk, o godz. 15.15 otworzył sesję  
i po powitaniu obecnych oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności aktualnie  
w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób, stanowi sesję prawomocną do podejmowania uchwał.  
 
Ad. 2 
Następnie Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe porządek obrad dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 
Porządek obrad :  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
6. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
7. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie : 

a) zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy i Komisji Stałych na I półrocze 
2007 roku, 

b) zmian budŜetu gminy na rok 2007, 
c) udzielenia dotacji celowej przez Gminę Ornontowice dla Marszałka 

Województwa Śląskiego, 
d) zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 2007 roku, 
e) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  
i Wodociągowej w Ornontowicach, 

f) dopłaty do ceny wody i ścieków dla wszystkich odbiorców na terenie 
Gminy Ornontowice, 

g) nabycia gruntów pod poszerzenie drogi gminnej połoŜonych przy ulicy 
Tartacznej,  

h) zbycia w drodze bezprzetargowej działek numer 2218/170 oraz 
2364/170 połoŜonych przy ulicy Cyprysowej, 

i) przystąpienia do sporządzenia zmian w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ornontowice. 

9. Sprawy bieŜące.  
10. Interpelacje radnych. 
11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Zakończenie sesji. 
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Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych, czy akceptują porządek 
w treści, która została odczytana.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 4 
Na poprzedniej sesji nie wpłynęły interpelacje radnych. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący Komisji Stałych, których posiedzenia odbyły się od ubiegłej sesji 
Rady Gminy, odczytali protokoły z przedmiotowych posiedzeń. 
 
Do przedstawionych protokołów radni nie wnieśli uwag. 
 
/O godzinie 15.40 wszedł radny Spyra/. 
 
Ad. 6 
Wójt Gminy odczytał informację o realizacji uchwał Rady Gminy i pracy Zespołu 
Kierującego Urzędem Gminy między sesjami, a jej treść stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu.  
 
Ad. 7 
W celu przedstawienia sytuacji finansowej Pani Celina Nowak – Skarbnik Gminy 
omówiła „Zestawienie dochodów na 30.01.2007r.”, które stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu.  
 
Ad. 8 
W kolejnym punkcie radni dyskutowali nad projektami poszczególnych uchwał: 
 
a) w sprawie: zatwierdzenia planów pracy Rady Gminy  i Komisji Stałych na  
I półrocze 2007 roku. 
 
Przewodniczący Rady zaproponował Komisji Rozwoju, Infrastruktury i Porządku 
Publicznego dopisanie na miesiąc maj, punktu dot. bezpieczeństwa w Gminie 
Ornontowice, jako Ŝe temat ten jest tematem wiodącym majowej sesji. Radni nie 
wnieśli uwag.  
 
Radny Milanowski zasugerował z kolei dopisanie do załącznika do projektu uchwały 
w miesiącu lutym słów: „...i sprawy socjalne”, tj. brzmienie planu pracy na miesiąc 
luty przedstawiałoby się następująco : „Ochrona zdrowia i sprawy socjalne w Gminie 
Ornontowice”. Do powyŜszej propozycji radni nie wnieśli uwag. 
 

Uchwała Nr V/28/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: zatwierdzenia 
planów pracy Rady Gminy i Komisji Stałych na I półrocze 2007 roku, na 
aktualny stan obecnych 15 radnych, została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
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b) w sprawie: zmian bud Ŝetu gminy na rok 2007. 
 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję BudŜetu i Mienia.  
Pani Skarbnik pokrótce objaśniła zapisy zawarte w projekcie uchwały oraz 
wspomniała o załącznikach do projektu. 
 
Radny Szołtysek zapytał dlaczego w załączniku dot. jednorocznego programu 
inwestycyjnego nie znalazło się zadanie: „Budowa łącznika drogowego Nowa-Cicha”. 
Pani Skarbnik odpowiedziała, iŜ to zadanie ujęte jest w Wieloletnim Programie 
Inwestycyjnym. 
 
Radny Kaczor zainteresowany był kwotą o 54900zł, związaną z PB-W modernizacji 
Potoku Ornontowickiego. W odpowiedzi Wójt oznajmił, Ŝe przetarg odbył się w roku 
ubiegłym, przygotował go Urząd Marszałkowski. Kwota została zweryfikowana, stąd 
zdjęta zostaje róŜnica. Do podpisania porozumienia zostaje przeznaczona kwota  
w wysokości 50% projektu, z tym Ŝe gmina uczestniczy w całej fazie projektowania. 
 
Radny Kaczor zapytał jaka jest szansa realizacji tego projektu? Wójt odparł, Ŝe 
właścicielem projektu będzie Urząd Marszałkowski a gdyby nie nasza inicjatywa  
i chęć dołoŜenia 50% Urząd Marszałkowski nie podjąłby się tego zadania. Teraz 
rozpoczęte zostaną konkretne dyskusje na temat finansowania przedmiotowej 
modernizacji. 
 
W związku z brakiem dalszych pytań, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała Nr V/29/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: zmian budŜetu 
gminy na rok 2007, na aktualny stan obecnych 15 radnych, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 
c) w sprawie: udzielenia dotacji celowej przez Gmin ę Ornontowice dla 
Marszałka Województwa Śląskiego.  
 
W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Rady po odczytaniu projektu uchwały, 
zarządził głosowanie.  
 

Uchwała Nr V/30/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: udzielenia dotacji 
celowej przez Gminę Ornontowice dla Marszałka Województwa Śląskiego, na 
aktualny stan obecnych 15 radnych, została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 

 
d) w sprawie: zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 2007 roku. 
 
W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Rady, po odczytaniu projektu uchwały, 
zarządził głosowanie.  
 

Uchwała Nr V/31/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: zatwierdzenia 
zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w 2007 roku, na aktualny stan obecnych  
15 radnych, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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e) w sprawie: zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopa trzenie w wod ę i zbiorowe 
odprowadzenie ścieków dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Wodoci ągowej 
w Ornontowicach.  
 
Radny Szołtysek oznajmił, iŜ niejasnością dla członków Komisji Ochrony Środowiska  
i Problematyki Górniczej jest punkt, w którym jest mowa o II grupie taryfowej –  
„II grupa taryfowa – odbiorcy hurtowi – odbiorcy komercyjni wykorzystujący wodę do 
produkcji bądź do dalszej odsprzedaŜy:” 
 
W odpowiedzi Kierownik ZGKiW Pan Arkadiusz Pamuła wyjaśnił, Ŝe w związku  
z uwagami wnoszonymi na komisjach przez radnych wprowadzono zmianę  
w załączniku do uchwały w §3 pkt 2. Nowy zapis przedstawia się następująco:  
„II grupa taryfowa – odbiorcy hurtowi – odbiorcy komercyjni wykorzystujący wodę do 
produkcji bądź do dalszej odsprzedaŜy przył ączeni do sieci przesyłowej ”. 

 
W związku z brakiem dalszych pytań przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała Nr V/32/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: zatwierdzenia taryf 
za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków dla 
Zakładu Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej w Ornontowicach, na 
aktualny stan obecnych 15 radnych, została podjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 
f) w sprawie: dopłaty do ceny wody i ścieków dla wszystkich odbiorców na 
terenie Gminy Ornontowice. 
 
W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Rady po odczytaniu projektu uchwały, 
zarządził głosowanie.  
 

Uchwała Nr V/33/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: dopłaty do ceny 
wody i ścieków dla wszystkich odbiorców na terenie Gminy Ornontowice, na 
aktualny stan obecnych 15 radnych, została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 

 
W tym miejscu głos zabrał Wójt, który zwrócił uwagę radnym, Ŝe uchwalając 
powyŜszą uchwałę rozdano mieszkańcom Gminy 250 tys. zł. Wójt poprosił radnych  
o to by mieli tego świadomość przyznając róŜne dopłaty z budŜetu gminy. 
 
Następnie Kierownik ZGKiW poinformował radnych o stawkach obowiązujących  
w sąsiednich gminach. 
 
g) w sprawie: nabycia gruntów pod poszerzenie drogi  gminnej poło Ŝonych przy 
ulicy Tartacznej. 
 
W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Rady po odczytaniu projektu uchwały, 
zarządził głosowanie.  
 

Uchwała Nr V/34/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: nabycia gruntów 
pod poszerzenie drogi gminnej połoŜonych przy ulicy Tartacznej, na aktualny 
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stan obecnych 15 radnych, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 
11 do protokołu. 

 
h) w sprawie: zbycia w drodze bezprzetargowej dział ek numer 2218/170 oraz 
2364/170 poło Ŝonych przy ulicy Cyprysowej. 
 
W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Rady po odczytaniu projektu uchwały, 
zarządził głosowanie.  
 

Uchwała Nr V/35/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: zbycia w drodze 
bezprzetargowej działek numer 2218/170 oraz 2364/170 połoŜonych przy ulicy 
Cyprysowej, na aktualny stan obecnych 15 radnych, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 
i) w sprawie: przyst ąpienia do sporz ądzenia zmian w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ornontowice. 
 
Wójt oznajmił, Ŝe zebrane zostały stosowne wnioski i moŜna przystąpić do 
sporządzenia zmian w planie.  
 
Radny Kotyczka zaproponował, aby w przypadku zgłaszania wniosków przez 
mieszkańców, kiedy ich propozycje wychodzą poza granice działki, powiadamiani byli 
sąsiedzi. 
 
Wójt odparł, Ŝe urbaniści proponują najlepsze, najbardziej przyszłościowe 
rozwiązania. Podkreślił, Ŝe po to plan jest wyłoŜony przez okres 21 dni, aby wszyscy 
mieszkańcy mogli się z nim zapoznać. Dodał, Ŝe nie naleŜy patrzeć wybiórczo na 
plan z pozycji właściciela działki. Przewodniczący Rady oznajmił, Ŝe po wyłoŜeniu 
planu i zapoznaniu się z nim mieszkaniec moŜe złoŜyć wniosek z uwagami, który 
następnie zostanie rozpatrzony przez właściwy zespół. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała Nr V/36/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: przystąpienia do 
sporządzenia zmian w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Ornontowice, na aktualny stan obecnych 15 radnych, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 
Ad. 9 
W tym punkcie Przewodniczący przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie: 
wydania opinii o projekcie „Programy zdrowotne na rok 2007” opracowanego przez 
Wydział Zdrowia i Polityki Społecznej Starostwa Powiatowego w Mikołowie”. 
 
Wójt dodał, Ŝe ten program został przesłany przez Starostwo Powiatowe w Mikołowie 
celem zaopiniowania. Radny Kaczor zainteresowany był czy program będzie 
realizowany w gminie Ornontowice. Wójt odparł, Ŝe program skierowany jest dla 
mieszkańców Powiatu a realizowany będzie w placówkach powiatowych. 
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Uchwała Nr V/37/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: wydania opinii  
o projekcie „Programy zdrowotne na rok 2007” opracowanego przez Wydział 
Zdrowia i Polityki Społecznej Starostwa Powiatowego w Mikołowie”, na 
aktualny stan obecnych 15 radnych, została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu. 

 
W związku z brakiem dalszych tematów Przewodniczący Rady zamknął punkt 9. 
 
Ad. 10 
Interpelacje radnych nie wpłynęły. 
 
Ad. 11 
W wolnych głosach i wnioskach radny Jaskółka zwrócił się z prośbą do radnego 
Szołtyska o odczytanie pisma Pani (fragment wycięty w związku z ochroną danych 
osobowych), dotyczącego rowu biegnącego od ulicy Nowej do ulicy Cichej w 
Ornontowicach, na temat którego była mowa w protokole z posiedzenia Komisji 
Ochrony Środowiska i Problematyki Górniczej. Pismo zostało odczytane. Następnie 
Wójt poinformował o spotkaniu z Panią (fragment wycięty w związku z ochroną 
danych osobowych, które miało miejsce w dniu 3 stycznia br. Wójt zwrócił uwagę, Ŝe 
nie jest to jedyny odcinek, w którym taki problem istnieje. 
  
Oznajmił takŜe, iŜ odpowiedź do Pani (fragment wycięty w związku z ochroną danych 
osobowych) w powyŜszej sprawie zostanie przekazana do wiadomości 
Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
W tym miejscu Wójt wspomniał równieŜ o spotkaniu w sprawie kanalizacji, jakie 
odbyło się w dniu wczorajszym. 
  
Następnie radny Kaczor ponownie poprosił o interwencję na osiedlu domków 
jednorodzinnych przy ul. Jarzębinowej, gdzie prowadzona jest budowa domków 
szeregowych przez firmę prywatną. Zdaniem radnego naleŜy zwrócić uwagę na 
kwestię utrzymania ładu i porządku na tym terenie przez w/w firmę podczas 
prowadzonych prac. 
 
Radny Kaczor poinformował równieŜ, Ŝe na sali gimnastycznej w Gimnajzum 
zaobserwował, Ŝe skrapla się para na rurach klimatyzacyjnych powodując powstanie 
w poprzek boiska paska wody, co stwarza niebezpieczeństwo dla osób ćwiczących. 
 
Radny Spyra zainteresowany był zwolnieniem gmin od podatku „janosikowego”. 
Odpowiedzi na powyŜsze pokrótce udzielił Wójt (wspomniał, Ŝe sytuacja nie dotyczy 
gminy Ornontowice ale gmin, w stosunku do których górnictwo miało zaległości). 
 
Będąc przy głosie Wójt podał informacyjnie, Ŝe trwają przymiarki do budowy budynku 
socjalnego. Nadmienił o planowanej lokalizacji budynku, jego wyposaŜeniu oraz 
celowości jego powstania. Wójt podkreślił, Ŝe gminy, które nie mają mieszkań 
socjalnych, wpadną w konflikt z prawem i będą płaciły potęŜne odszkodowania 
właścicielom mieszkań, które zamieszkują osoby, które powinny trafić do lokali 
mieszkalnych. To, Ŝe gmina nie ma lokali nie chroni jej przed nie poniesieniem 
odszkodowania z tego tytułu.  
 



 - 7 - 

Wójt oznajmił, Ŝe w przedmiotowym budynku socjalnym będą znajdowały się róŜne 
kategorie mieszkań. Wspomniał, Ŝe w budynku będzie równieŜ znajdowało się 
pomieszczenie, gdzie moŜna będzie wydać posiłek. 
  
Dodał, Ŝe istnieje pomysł, aby w tym miejscu docelowo zlokalizować posterunek 
policji. 
 
Wójt poprosił radnych o przedyskutowanie tematu na komisjach. 
 
W dalszej części Wójt podał kilka informacji z zakresu: 

� pozyskiwania środków z nowych funduszy strukturalnych; 
� nowej struktury organizacyjnej Urzędu Gminy, która wejdzie w Ŝycie z dniem 

1 lutego br.; 
� wyrobisk górniczych; 
� wydanego folderu podsumowującego kadencję 2002-2006 Rady Gminy 

Ornontowice. 
 
W dalszej części głos zabrali radni. 
  
Radny Zientek poruszył temat sekcji sportowej SDSW „TAO” i sukcesów, jakie 
odnoszą młodzi sportowcy. Zaproponował zakupienie dla nich dyplomów albo 
drobnych upominków.  
 
Radny Kotyczka poruszył kilka spraw: 

� wspomniał, Ŝe w parku gminnym rośnie brzoza, którą ma łamiące się, suche 
konary, które naleŜałoby usunąć, 

� przy ul. Bujakowskiej nie świeci jedna latarnia, 
� stwierdził, Ŝe w urzędzie gminy przydałby się pracownik, który będzie  

przyjmował drobne sygnały od mieszkańców (informacje o awariach i inne) 
oraz przekaŜe je do stosownych wydziałów.  

 
Radny Mozgalik wyraził swoje zadowolenie z przeprowadzonej modernizacji sieci 
niskiego napięcia na ul. Kolejowej. Wspomniał jednocześnie, Ŝe pewne zastrzeŜenia 
budzi instalacja sieci internetowej, która wygląda bardzo nieestetycznie. 
 
Zgłosił ponadto, Ŝe nie świeci 1 lampa obok posesji Pani Kudła. 
 
Radny Kotyczka wspomniał, Ŝe będąc radnym I kadencji Rady Gminy, pamięta,  
iŜ była wtedy mowa o remoncie sieci napowietrznej w odniesieniu do ulicy Granicznej  
i Bujakowskiej. Prosi o przypomnienie tego tematu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zasugerował, Ŝe na uliczkach (tu wspomniał 
o odgałęzieniach ul. Zwycięstwa) gdzie są przynajmniej 2 budynki, moŜna by 
zamontować tabliczki z informacją: „ul. Zwycięstwa od nr... do nr...” 
 
Wspomniał takŜe o sprawie, którą zgłosił mu jeden z mieszkańców gminy – dot. 
uliczki pomiędzy Państwem (fragment wycięty w związku z ochroną danych 
osobowych). Prośba dotyczyła zamontowania tam 2 punktów świetlnych dla celów 
poprawy bezpieczeństwa. 
 



 - 8 - 

Radna Kozioł równieŜ wspomniała o uliczce gdzie przydałoby się oznakowanie 
numerów znajdujących się tam budynków (ul. Orzeska). 
 
Radny Zientek z kolei zasugerował zamontowanie tablic na wlotach do Ornontowic 
z informacją, Ŝe na terenie gminy jest zamontowany fotoradar, dla celów poprawy 
bezpieczeństwa ruchu drogowego. 
 
Następnie Z-ca Wójta poruszył temat dot. przebiegu „Akcji Zima”. 
 
Przewodniczący Rady na zakończenie wspomniał, Ŝe kolejna sesja odbędzie się  
28 lutego br., a jej wiodącym tematem będzie „Ochrona zdrowia i sprawy socjalne  
w Gminie Ornontowice). 
 
Ad. 12 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 
19.45 zakończył sesję Rady Gminy Ornontowice. 
 
        
 

Przewodniczył: 
 

Stanisław Malczyk 
(-) Przewodniczący Rady Gminy 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała:  
Iwona Skrzypczyk   
 


